
Aan de fracties van alle partijen in de gemeenteraad van Medemblik,
Ter attentie van de leden van de raadscommissie

Medemblik, 29 april 2021

Geachte leden van de raadscommissie,

Op 15 april jongstleden is onze brief over de verkeerssituatie van de Hoornseweg in 
uw vergadering gepasseerd. Wij hebben daarin aangegeven met de gemeente in 
gesprek te willen gaan.

De toestand op de Hoornseweg is namelijk zeer ernstig. Wij hebben het dan niet 
alleen over de verkeerssituatie voor voetgangers en fietsers die ronduit gevaarlijk is, 
maar ook de leefbaarheid van de openbare ruimte voor de aanwonenden is in het 
geding. Dat deze situatie nog niet tot slachtoffers heeft geleid hangt samen met het 
gegeven dat wij als bewoners de openbare weg, lees openbare ruimte, zoveel 
mogelijk mijden. Voor de meest kwetsbaren in het verkeer, al dan niet met 
functiebeperkingen, is hier feitelijk geen plaats en dat vinden wij een kwalijke zaak.

De Hoornseweg is inmiddels niet meer de knusse dorpsweg van tientallen jaren 
geleden, maar daar hebben wij begrip voor. Er is de afgelopen veertig jaar 
eenvoudigweg veel veranderd. Er zijn meer vrachtwagens ten behoeve van industrie 
en dat begrijpen wij. Er is meer woon-werkverkeer en dat begrijpen wij. Er zijn meer 
scholieren op de fiets sinds de Westfrisiaweg gereconstrueerd is en ook dat 
begrijpen wij. Wat wij alleen niet begrijpen, is hoe de gemeente een dergelijke 
toename van verkeersdeelnemers toestaat zonder maatregelen te nemen. 
Regelmatig zien wij scholieren die net niet geraakt worden door een vrachtwagen. 
Als voetganger worden we met agressieve handgebaren en woorden de berm 
ingedrukt en de gezinnen en opa’s en oma’s die hier allemaal in de straat wonen, 
houden hun hart vast als zij met kleine kinderen de weg nodig hebben om van of 
naar school te gaan.

Ons doel is overigens niet om de Hoornseweg onaantrekkelijk te maken voor 
weggebruikers. Wij snappen heel goed dat het een doorgaande weg is en zien ook 
zeker het belang van de weg in voor bijvoorbeeld hulpdiensten. Dat neemt echter 
niet weg dat we de Hoornseweg samen met de gemeente veiliger kunnen maken. 
Wij zoeken dan ook samen met u een structurele aanpak voor de Hoornseweg over 
de hele lengte, om precies te zijn 1350 meter. Waarbij er op z’n minst een 
fatsoenlijke en bovenal veiligere ruimte voor voetgangers, fietsers en kinderen is. 

De burgemeester, dhr. F. Streng, heeft aangegeven graag met ons in gesprek te 
willen over dit onderwerp. Wij vinden dit al een eerste goede stap en willen dan ook 
graag actie zien om samen met de gemeente tot een mooie oplossing te komen.

Wij begrijpen dat dit bij u vragen kan oproepen en zijn ook bekend met de financiële 
situatie van de gemeente en de overgang van het wegbeheer vanuit HHNK naar de 
gemeente. Daarom geloven wij dat het tijd wordt voor omdenken en samen zoeken 
naar echte oplossingen die de veiligheid voor alle verkeersdeelnemers en de 
leefbaarheid van de aanwonenden optimaliseert.



Namens de bewoners van de Hoornseweg,
Frans Vulker, Nandi Appelman, Jaimy Boots en Herman van der Vuurst


